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بررسي طرح افزايش سن ازدواج بعد از تعطيلات
عضو فراکس��يون زنان مجلس گفت: 
انتظار مي رود طرح افزايش سن ازدواج 
در س��ال جاري ب��ا همت نمايندگان و 
ش��وراي نگهبان به س��رانجام برسد. 
معصومه آقاپور عليشاهي درگفتگو با 
خان��ه ملت، با بيان اينکه کميس��يون 
فرهنگي و فراکسيون زنان پيگيري هاي زيادي را براي افزايش 
س��ن دختران داش��ته اس��ت، گفت: اميدواريم طرح افزايش سن 
ازدواج در سال جاري در صحن علني بررسي و با تلاش نمايندگان 
به و شوراي نگهبان به تصويب و سرانجام برسد. وي افزود: در 
قانون مدني حداقل س��ن ازدواج در ايران 13 س��ال ذکر ش��ده و 
دختران پايين تر از اين سن بايد با اذن پدر ازدواج کنند بنابراين ما 
به دنبال اين هستيم که حداقل سن ازدواج را به 15 سال افزايش 

دهيم تا ازدواج افراد زيرا 13 سال به طور کلي ممنوع شود.

انفجار و حريق در يک مجتمع تجاري ۳۶ واحدي
س��خنگوي س��ازمان آتش نشاني از حريق گسترده در يک مجتمع 
تجاري 3۶ واحدي واقع در ميدان ساحل منطقه ۲۲ تهران خبرداد. 
سيدجلال ملکي در گفتگو با ميزان گفت: ساعت 13 و 1۴ دقيقه روز 
گذشته انفجار و آتش سوزي در يک مجتمع مسکوني واقع در ميدان 
ساحل، خيابان جوزاني به نيرو هاي سازمان آتش نشاني اطلاع داده 
شد. وي افزود: در کمتر از 3 دقيقه، نيرو هاي ۴ ايستگاه سازمان به 
محل حادثه اعزام و امدادرساني هاي خود را آغاز کردند. سخنگوي 
سازمان آتش نشاني با اشاره به وضعيت محل حادثه اظهارکرد: محل 
حادثه يک ساختمان 1۲۰ متري واقع در يک ساختمان ۴ طبقه 3۶ 
واحدي بود که در طبقه چهارم اين ساختمان، انفجار صورت گرفته 
بود. ملکي درخصوص تعداد افراد مصدوم شده در اين حادثه اذعان 
کرد: در اين حادثه، يک مرد و يک زن جوان که در خانه بودند دچار 
سوختگي شده و با کمک نيرو هاي آتش نشاني به عوامل اورژانس 
تحويل داده شدند ضمن اينکه 1۰ تن از ساکنان اين مجتمع مسکوني 

نيز که در دود گرفتار شده بودند نجات پيدا کردند.

صحنه جنايت آتشين اهواز بازسازي شد
رئيس پليس شهر اهواز گفت: صحنه جنايت اتشين در قهوه خانه 
خيابان کيان اهواز بازس��ازي ش��د. به گزارش ميزان، س��رهنگ 
محم��د صف��ري اظهار داش��ت: پس از وق��وع حريق عمدي در 
قهوه خانه نوراس اهواز و مرگ 11 نفر و مجروح شدن تعدادي 
از ش��هروندان، تحقيقات در رابطه با اين جنايت آغاز ش��د. ابتدا 
کاراگاه��ان پليس متوجه ش��دند حريق عم��دي بوده و فردي با 
ريختن بنزين در ساعت 1 بامداد محل را به آتش کشيده است. 
وي ادامه داد: کاراگاهان پليس اگاهي ۴ س��اعت پس از جنايت، 
پس��ر 17 س��اله اي به نام "م.م" را به عنوان مظنون اصلي جنايت 
دس��تگير کردند. به گفته رئيس پليس ش��هر اهواز، متهم دستگير 
ش��ده س��رانجام به ارتکاب جنايت اعتراف کرد و در بازجويي ها 
مدعي ش��د قهوه خانه متعلق به ش��وهرخاله اش اس��ت و به دليل 
اختلافات خانوادگي، قصد انتقام از متهم را داشته است. صفري 

تاکيد کرد: صحنه جنايت از سوي متهم بازسازي شد.

انتصاب شهردار باقرشهر بعنوان
 رئيس هيئت ژيمناستيک باقرشهر 

تجارت-باق��ر ش��هر-علي کيواني:عليرض��ا ناص��ري پ��ور 
شهردارباقرش��هر بعنوان رئيس هيئت ژيمناس��تيک باقرشهر و 
عضو هيئت رئيس��ه ژيمناس��تيک اس��تان تهران منصوب شد 
.عليرضا ناصري پور شهردارباقرشهر طي حکمي بعنوان رئيس 
هيئت ژيمناستيک باقرشهر و عضو هيئت رئيسه ژيمناستيک 
اس��تان تهران منصوب گرديد .اين جلس��ه با حضور دکتر وين 
رئيس هيئت ژيمناستيک استان تهران در دفتر شهردار باقرشهر 
برگزار شد .بنا به پيشنهاد رئيس اداره ورزش و جوانان باقرشهر 
و تصويب مجمع عمومي ژيمناستيک،با حکم دکتر وين رئيس 
هيئت ژيمناستيک استان تهران ، شهردار بعنوان رئيس هيئت 
ژيمناستيک باقرشهر و عضو هيئت رئيسه ژيمناستيک استان 
تهران منصوب گرديد.لازم به ذکراس��ت؛ ش��هردار باقرشهر در 
کارنامه ورزش��ي خود مس��ئوليتهاي متعددي از جمله رياس��ت 
هياتهاي همگاني و ژيمناس��تيک شهرس��تان اسلامش��هر را 

دارد.
اقتصاد هنر در دستور کار 97

رئيس حوزه هنري استان اصفهان گفت: امسال بايد در اقتصاد 
هنر فعاليت جدي داشته باشيم چرا که حمايت از کالاي ايراني 
در زمينه هنر يکي از مشخص ترين جنبه هاي حمايت از کالاي 

داخلي است.
مهدي احمدي فر در اصفهان با اش��اره به انتخاب ش��عار س��ال 
توس��ط مق��ام معظم رهبري اظهار ک��رد: اولويت قطعي همين 
ديدگاه مقام معظم رهبري اس��ت و اگر توليد ملي و اس��تفاده از 
کالاي ملي در کشور رايج شود بسياري از مشکلات اقتصادي 

برطرف مي شود.
وي افزود: با توجه به فرمايشات مقام معظم رهبري اين مسير 
را از سال قبل آغاز کرده بوديم و بر اساس ابزاري که در دست 
داريم و رس��الت هايي که بر عهده داريم در راس��تاي حمايت از 
کالاي ايران��ي چن��د کار هنري انجام داده بوديم اما قطعاً براي 

امسال برنامه ريزي خاصي خواهيم داشت.
رئيس حوزه هنري استان اصفهان گفت: امسال بايد در اقتصاد 
هنر فعاليت جدي داشته باشيم چرا که حمايت از کالاي ايراني 
در زمينه هنر يکي از مشخص ترين جنبه هاي حمايت از کالاي 
داخل��ي اس��ت چ��را که هنر آن از خود ما اس��ت، اي��ده نيز از ما 
اس��ت و وس��ايل مورد نياز آن نيز با هزينه کنم در داخل توليد 
مي شود و در اين زمينه برنامه ريزي گسترده اي خواهيم داشت 
 و کمک خواهيم کرد تا اقتصاد هنر با توجه بيش��تري رو به رو

 شود.
وي با اشاره به اين که در حوزه هنري از کالاي خارجي استفاده 
نمي ش��ود ابراز داش��ت: از زماني که در حوزه حضور دارم تأکيد 
فراواني داشتم که از کالاي ايراني استفاده شود و کالاهايي که 

ايراني آن موجود بوده است را مورد استفاده قرار داديم.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

تعيين تکليف آيين نامه طرح ترافيک خبرنگارانواردات گسترده داروهاي بي کيفيت به کشورادامه فروش طرح ترافيک تا پايان فروردين
مدير واحد صدور آرم س��ازمان حمل و 
نقل و ترافيک ش��هرداري تهران گفت: 
مج��وز روزان��ه ورود به مح��دوده طرح 
ترافي��ک تا پايان فروردين ماه جاري به 
روال س��ابق فروخته مي شود. مصطفي 

قنبرن��ژاد افزود: برهمين اس��اس متقاضيان مي توانند همچون 
گذشته براي دريافت مجوز روزانه ورود به محدوده طرح ترافيک 
به س��امانه اينترنتي ش��هرداري تهران مراجعه و يا کد دس��تور 
*137# را ش��ماره گيري کنند. مدير واحد صدور س��ازمان حمل 
و نقل و ترافيک ش��هرداري تهران با تاکيد بر اينکه مجوزهاي 
طرح ترافيک سال ٩۶ تا پايان فروردين جاري اعتبار دارد، گفت: 
مجوزهاي روزانه ورود به محدوده طرح ترافيک شهر تهران نيز 
با تعرفه سال ٩۶ تا پايان فروردين ماه جاري فروخته مي شود.

عض��و کميس��يون بهداش��ت و درمان 
مجل��س، تحق��ق ش��عار س��ال ٩7 در 
حوزه س��لامت را در گروي حمايت از 
توليدکنندگان دارو و تجهيزات پزشکي 
و ممانعت از واردات داروهايي دانس��ت 

ک��ه در داخ��ل توليد مي ش��ود. ذبيح ا... نيکف��ر گفت: هم اکنون 
بسياري از شرکت ها در ايران به توليد دارو و تجهيزات پزشکي 
قابل رقابت در بازار جهاني مي پردازند، تا جايي که در سال ٩۶ 
محصولات خود را که در عرصه بين المللي نيز مورد تاييد قرار 
گرفته به کش��ورهاي اروپايي صادر کردند. وي ادامه داد: يکي 
از مشکلات اساسي که مانع از رونق اين شرکت ها شده واردات 
داروهاي بي کيفيتي بوده که مش��ابه آنها با کيفيت بالاتري در 

داخل کشور توليد مي شود.

رئيس کميسيون عمران و حمل و نقل 
ش��وراي ش��هر تهران گفت: آيين نامه 
طرح ترافيک خبرنگاران در شورا تعيين 
تکليف مي شود. محمد عليخاني درباره 
اينک��ه دو هفته ديگر ب��ه پايان اعتبار 

آرم ه��اي ط��رح ترافيک باقي مانده اما آيين نامه طرح ترافيک 
خبرنگاران مشخص نشده، گفت: قرار بود اين آيين نامه توسط 
ش��هرداري به ش��ورا ارائه ش��ود و چون تاکنون ارائه نش��ده، در 
م��دت باق��ي مانده ش��ورا درخصوص آن تعيين تکليف مي کند 
و خبرنگاران نگران نباش��ند. وي همچنين درخصوص اينکه 
آيا ميثاق نامه شورا از سوي سران اصلاحات پس گرفته شده 
و احتمال خروج اعضاي ش��ورا به عنوان ش��هردار وجود دارد، 
گفت: چنين موضوعي را تاکنون نش��نيده ام و نمي توانم آن را 

تاييد يا تکذيب کنم.

اخــبار شـهرستان

جزيره قشم مرجع خريدهاي نوروزي و فصلي

انجام ضخامت سنجي 34 هزار نقطه خطوط لوله در سال 96 در شركت نفت گچساران

كسب رتبه برتر شركت آب و فاضلاب روستايي استان ايلام 
در حوزه آمار و فناوري اطلاعات

شستشو و لايروبي 1040 كيلومتر شبکه جمع آوري فاضلاب در شهرهاي استان مركزي

تجارت-اسـتان ايـلام: در پ��ي کس��ب رتب��ه برتر در 
محور سيس��تم اطلاعات مکان محور GIS ش��رکت 
بين ش��رکتهاي آب وفاضلاب کل کش��ورلوح سپاس 
مهن��دس حمي��د رضا جانباز رئيس هيئت مديره و مدير 
عامل ش��رکت مهندس��ي آب وفاضلاب کشور به پاس 
تلاش ه��اي مس��تمر کارکن��ان حوزه آم��ار و فناوري 
اطلاعات به مهندس تيموري مديرعامل و رئيس هيأت 
مديره ش��رکت آب وفاضلاب روس��تايي ، اهدا ش��د.به 
گزارش روابط عمومي شرکت آب وفاضلاب روستايي 

استان ايلام ، در متن اين لوح که به امضاء آقاي جانباز 
رس��يده آمده :نظر به کس��ب رتبه برتر آن ش��رکت در 
ارزيابي س��ال 13٩5 در محور سيستم اطلاعات مکان 
مح��ور GIS ح��وزه آمار و فناوري اطلاعات و اطلاعات 
مکاني بدينوسيله از جنابعالي و دست اندر کاران موثردر 
کس��ب اين موفقيت تقدير و تشکر مي گردد.اميد است 
با تلاشهاي بي وقفه کارکنان ،موجبات توسعه هر چه 
بيش��تر خدمات الکترونيکي را براي مردم عزي ايران 

اسلامي فراهم نمائيم .

تجارت-اسـتان مركزي:طي 11 ماهه س��ال سالجاري در شهرهاي استان 
مرکزي، 37۶18 منهول فاضلاب س��م پاش��ي و1۰۴۰ کيلومتر شبکه جمع 
آوري شستشو و لايروبي شد. به گزارش روابط عمومي شرکت آب وفاضلاب 
اس��تان مرکزي مهندس بهمن آنالويي معاون بهره برداري ش��رکت با بيان 
اين مطلب گفت: س��م پاش��ي منهول هاي فاضلاب طي دو مرحله در س��ال 
وبه روش مه پاش��ي گرم به منظور از بين بردن حش��رات و حيوانات موذي 
که در منهول هاي فاضلاب زندگي مي کنند انجام مي ش��ود و در س��الجاري 
37۶18 منهول فاضلاب س��م پاش��ي ش��ده که با توجه به موجود۲738۰ 
منهول در ش��هرهاي اس��تان برخي از منهول ها بس��ته به ضرورت ۲ يا 3 سم 

پاشي شده است .
 وي در ادامه با اش��اره به اينکه طبق برنامه س��الجاري شستش��و و لايروبي 

8۰ درصد از شبکه فاضلاب شهرهاي استان در دستور کار اين شرکت قرار 
دارد تصريح کرد : تا پايان بهمن ماه 1۰۴۰ کيلومتر از ش��بکه فاضلاب که 
8۶ درصد را شامل مي شود در شهرهاي اراک ، تفرش ، دليجان ، محلات 
، خمين ، مهاجران و س��اوه شستش��و و لايروبي ش��د. وي به همسطح سازي 
1۶۲۴ دريچه فاضلاب ، ويدئو متري ۶۶۲3٩ متر از ش��بکه هاي فاضلاب 
و رفع 1۴85 حادثه شبکه و 5۶3 فقره انشعاب فاضلاب طي 11 ماهه سال 
جاري خبر داد و اظهار داشت: در سالجاري بهره برداري از شبکه هاي فاضلاب 
شهرهاي استان شامل هم سطح سازي، سم پاشي منهول ،اتفاقات شبکه 
وشستشوي شبکه فاضلاب حدوداً ۲۲ ميليارد ريال و بهره برداري از تصفيه 
خانه ها ۲۰ ميلياردهزينه در بر داشته که از محل اعتبارات جاري شرکت آب 

وفاضلاب استان مرکزي تامين مي شود. 

تجارت-جزيره قشـم:مدير بازرگاني و 
اصناف منطقه آزاد قشم و مسئول تنظيم 
بازار کميته نظارت ستاد اجرايي خدمات 
س��فر از جزيره قش��م به عنوان مرجعي 
ب��راي خريده��اي ن��وروزي و فصل��ي 
ياد کرد.امير س��لکي در نشس��ت زنده 
تلويزيوني با شبکه استاني خليج فارس 
گفت: جزيره قشم از ديرباز يکي از اماکن 
م��ورد توجه هم وطنان براي خريدهاي 
نوروزي و فصلي و به واسطه اقليم حاکم 
بر آن، در شش ماهه دوم سال از استقبال 

بيشتري برخوردار است.
وي با اشاره به وظايف مديريت بازرگاني 
و اصناف، بيان کرد: از بدو تشکيل يک 
واح��د صنفي از نوع خدماتي يا تجاري، 
وظيفه صدور مجوز و نظارت و بازرسي 
درطول س��ال بر عهده اين واحد بوده و 
همچنين در ايام نوروز با ادغام شدن در 
س��تاد اجرايي خدمات سفر قشم تحت 
عن��وان کميت��ه نظارت، تنظي��م بازار، 

ارزيابي عملکرد و رسيدگي به شکايات 
به صورت ويژه و شبانه روزي به انجام 

وظيفه ادامه مي دهيم.
به گفته مدير بازرگاني و اصناف منطقه 
آزاد قش��م اي��ن واح��د داراي دو ن��وع 
فعاليت اس��ت که در بخش اول صنوف 
خدماتي ش��امل رس��توران ها، فس��ت 
فوده��ا، نانوايي ها، س��وپرمارکت ها و 
فروشگاه هايي که مايحتاج عمومي مردم 
را تهيه مي کنند، مورد نظر بوده و بحث 
س��لامت و امنيت غذايي ش��هروندان و 
مسافران و کنترل قيمت تحت بازرسي 

و نظارت قرار مي گيرد.
وي در ادام��ه گف��ت: در بخش صنوف 
تج��اري، کنت��رل قيم��ت را ب��ه انجام 
مي رس��انيم. 7۰ ت��ا 75 درص��د صنوف 
جزي��ره را واحدهاي تجاري تش��کيل 
مي دهن��د که در بخش ه��اي مختلفي 
چ��ون پوش��اک، لوازم آرايش��ي، لوازم 
برقي و... فعال هس��تند که بسيار متنوع 

و در کيفيت ه��اي مختلف��ي در ب��ازار 
ارائه مي ش��ود و مس��لما کنترل کامل و 
قيم��ت گذاري براي همه اقلام موجود 
بحثي بس��يار پيچيده خواهد بود.سلکي 
افزود: توصيه ما به خريداران اين است 
ک��ه ب��ا عجله اقدام ب��ه خريد نکنند. در 
ضم��ن اي��ن که هم��ه حراج ها با مجور 
از مديري��ت بارزگان��ي و اصن��اف بوده 
و باي��د بن��ر اطلاع رس��اني قيمت ها در 
محل غرفه مربوطه نصب باشد.مسئول 
تنظيم بازار کميته نظارت، تنظيم بازار ، 
ارزيابي عملکرد و رسيدگي به شکايات 
ستاد اجرايي خدمات سفر قشم توضيح 
داد: ب��ا همکاري مس��تمر مقام محترم 
دادس��تان شهرستان قشم و همکاران، 
پليس اطلاعات و امنيت، پليس اماکن 
و بهداش��ت در نوروز امس��ال، هش��ت 
گروه ۴۰ نفره به صورت ش��بانه روزي، 
به بازرس��ي و نظارت غرفه هاي س��طح 
جزيره پرداخته اند.به گفته وي بيش از 

شش هزار و 7۰۰ مورد بازرسي در اين 
ايام به عمل آمده که منجر به پلمپ ۲1 
واحد متخلف و تعليق بيش از 1۰۰ واحد 

ديگر شده است.
سلکي عنوان کرد: رويکرد ما به مناسبت 
ن��وروز، ب��ر تذکر و اخطار بود و بر همين 
اساس در طي بازرسي هايي که صورت 
مي گرف��ت در صورت مش��اهده تخلف 
در ش��ب، دس��تور تعليق صادر مي ش��د 
و در بازرس��ي دوم ک��ه معم��ولا صبح 
اتفاق مي افتاد در صورت برطرف شدن 
مش��کل، غرفه اجازه فعاليت مي گرفت 
و در صورت ادامه تخلف، دستور پلمپ 

صادر مي گرديد.
وي ب��ه بي��ش از ۲۲ مجتم��ع تجاري 
ب��ا ح��دود 15 هزار واح��د صنفي که در 
سرتاس��ر جزيره قش��م وجود دارد اشاره 
ک��رده و گف��ت: ع��لاوه ب��ر نظ��ارت و 
بازرس��ي اي��ن واحدهاي صنفي در ايام 
نوروز، وظيفه بازرس��ي و کنترل مراکز 

اقامتي، خدمات س��فر و گردشگري نيز 
ب��ر عهده اين مديريت مي باش��د.مدير 
بازرگان��ي و اصن��اف منطقه آزاد قش��م 
قش��م و مس��ئول تنظي��م ب��ازار کميته 
نظارت ستاد اجرايي خدمات سفر ادامه 
داد: هر ساله در ايام نوروز، همکاران ما 
در قالب ستاد اجرايي خدمات سفر قشم 
به صورت شبانه روزي در تلاش هستند 
تا خدمات به بهترين ش��کل ممکن به 

مردم عرضه ش��ود، قاعدتا کاستي هايي 
هست و خواهش ما از مسافران اين است 
که با آرامش و حوصله کمک کنند تا در 

رفع نواقص موفق باشيم.
وي در پايان از هم وطنان خواس��ت تا 
در صورت داش��تن انتقاد و ش��کايتي از 
صنوف مختلف، با مراجعه به دفتر ستاد 
يا تماس با تلفن هاي ارائه شده شکايات 

خود را پيگيري کنند.

تجارت-اسـتان خوزسـتان:رئيس اداره بازرسي 
فني و خوردگي فلزات شرکت بهره برداري نفت 
و گاز گچس��اران از انجام موفقيت آميز 3۴ هزار 
نقطه س��نجي نقاط مس��تعد خوردگي و تشکيل 
کارگروه تخصصي شناسايي نقاط جديد مستعد 
خوردگ��ي با هم��کاري س��اير ادارات ذيربط در 
سيس��تم هاي لوله کش��ي تاسيسات اين شرکت 
خب��ر داد .ريي��س اداره بازرس��ي فني و خوردگي 
فلزات شرکت بهره برداري نفت و گاز گچساران 
در تش��ريح اين اقدام اظهار کرد: بازرس��ي فني 
از تأسيس��ات، از مهمتري��ن اقدامات بازدارنده از 
بروز حوادث اس��ت و فعاليت هاي بازرس��ي فني، 
به مثابه معايناتي اس��ت که يک پزش��ک براي 
تش��خيص بيم��اري و مخاط��رات ناش��ي از آن 
انج��ام مي ده��د و در اين صنعت با گس��تردگي 
و قدمت تاسيس��ات، تع��دد و پيچيدگي ادوات و 
تجهي��زات و خط��رات بالق��وه مواجهه با موادي 

نظير نفت و گاز و مواد ش��يميايي، اهميت نقش 
و جايگاه بازرس��ي فني کاملًا محس��وس اس��ت 
.مهن��دس عزيزال��ه طريقي نژاد افزود: با توجه به 
اينکه نيروي انساني به عنوان بزرگترين سرمايه 
يک سازمان مورد توجه است، کارکنان اين اداره 
ب��ا آگاه��ي و دقت تمام ضمن آش��نايي به فنون 
پيشرفته روز، با يک برنامه ريزي دقيق و حساب 
ش��ده وظايف محوله را به خوبي انجام مي دهند 
.وي گفت: در اين ش��رکت وجود ده ها کارخانه 
، تأسيس��ات و هزاران کيلومتر انواع خطوط لوله 
جرياني نفت و گاز و گس��تردگي و صعب العبور 
ب��ودن منطقه اهمي��ت کار همکاران اين اداره را 
به خوبي نش��ان مي دهد .طريقي نژاد افزود : کار 
سرکش��ي و بازرس��ي ها حس��ب روال معمول در 
ح��ال اجراس��ت اما از مهم تري��ن آن مي توان به 
ح��دود 55۰ م��ورد نظارت بر تعميرات اساس��ي 
ايستگاه هاي تقويت فشار گاز بي بي حکيمه-1 

و ۲ و رگ س��فيد-۲ ، گچس��اران-۲ ، مجتم��ع 
پالايش��گاهي گاز و گاز مايع 13۰۰ ، واحدهاي 
بهره برداري بي بي حکيمه-۲ ، رگ سفيد-۲ و 
گچس��اران-3 و ۴ و نرگسي ، کارخانجات نمک 
زدايي گچس��اران-۲ و بينک و تفکيک گرهاي 
س��رچاهي اش��اره نمود که مانع از کار افتادگي 
تجهي��زات و بروز ح��وادث احتمالي گرديد .وي 
در ادامه اظهار داش��ت: يکي ديگر از مهم ترين 
پروژه هاي اجرايي که در دستور کار اين اداره قرار 
داده شده بود بررسي وضعيت خوردگي و نظارت 

بر ايمن سازي بخش هايي از خطوط لوله انتقال 
گاز بالادس��ت ايس��تگاه تزريق گاز سياهمکان ، 
احداث لخته گير جديد ورودي ايستگاه تزريق گاز 
س��ياهمکان بود که بنحو مطلوب انجام گرفته و 
در ايمن سازي اين تاسيسات مهم اثر بخش بوده 
اس��ت .همچنين پيگيري و مش��ارکت در اجراي 
توپ��ک راني هوش��مند خط��وط لوله انتقال نفت 
صادراتي در بالادس��ت و پايين دست تلمبه خانه 
گوره و خطوط لوله انتقال نفت دريايي که با انجام 
آنها پس از ساليان زياد اطلاع دقيقي از وضعيت 
خطوط لوله مذکور بدست آمد از ديگر اقدامات با 
ارزشي بود که طي سال گذشته در حوزه بازرسي 
فني خطوط لوله اتفاق افتاد .طريقي نژاد، نظارت 
بر تميزکاري و رنگ آميزي تأسيسات نفت و گاز 
را اقدامي مهم در راستاي زيباسازي و جلوگيري 
از بروز خوردگي دانس��ت و گفت نظارت بر اين 
کار نيز بخشي از فعاليت هاي اين اداره مي باشد 

که در سالجاري تميزکاري و رنگ آميزي تلمبه 
خانه گوره و واحدهاي بهره برداري گچساران-۲ 
و ب��ي ب��ي حکيم��ه-1 و در برنامه کاري بوده که 
همچنان ادامه دارند .رييس اداره بازرس��ي فني 
وخوردگ��ي فلزات گچس��اران ادام��ه داد: نقش 
بازرسي ها و نظارت مستمر بر سيستم هاي پايش 
و کنترل خوردگي شامل ضخامت سنجي ادوات 
و تأسيس��ات، مهمترين اقدام باز دارنده در بروز 
نش��تي، رخداد حوادث و وقوع خس��ارات جاني و 
مالي است که کارکنان اين اداره در حوزه گسترده 
عملياتي ش��رکت با کنترل حدود 3۴ هزار نقطه 
مس��تعد خوردگي در شرايط سخت منطقه انجام 
دادند .طريقي نژاد در پايان خاطرنشان کرد: اين 
اداره ني��ز مانن��د ديگ��ر ادارات فني و عملياتي در 
س��نگر توليد به دقت وظايف مش��خص ش��ده را 
در کنار س��اير همکاران ش��ريف و زحمتکش به 

بهترين شکل انجام خواهد داد.

گروه اجتماعي: روز گذشته موضوع استعفاي 
نجفي، شهردار تهران در پشت درهاي بسته 
شوراي شهر بررسي شد؛ اتفاقي که به نظر 
مي رس��د بر خلاف وعده هاي مطرح ش��ده 
از س��وي اعضاي ش��وراي شهر در راستاي 
ايجاد شفافيت در عملکرد مديريت شهري 
پايتخ��ت باش��د. با اين ح��ال طي روزهاي 
گذش��ته اعضاي شوراي شهر تهران بارها 
مخالفت خود را درباره اس��تعفاي ش��هردار 
اع��لام کرده ان��د. روز گذش��ته در حالي که 
جلس��ه اي با عنوان هم انديشي در شوراي 
ش��هر پيرامون موضوع بررس��ي استعفاي 
نجف��ي در ح��ال برگ��زاري ب��ود، برخ��ي 
کانال هاي تلگرامي از انتخاب سرپرس��ت 
براي س��مت ش��هرداري تهران خبر دادند، 
موضوع��ي که البته از س��وي س��خنگوي 
ش��وراي ش��هر تکذيب ش��د. علي اعطا در 
توئيتي اعلام کرد: آنچه در برخي رسانه ها 
و ش��بکه هاي اجتماع��ي پيرامون انتخاب 
سرپرست شهرداري مطرح مي شود، درست 
نيست. وي همچنين نوشت: هيچ گزينه اي 
مطرح نيست چراکه هنوز استعفا در جلسه 
شورا مورد گفتگو و پذيرش قرار گرفته نشده 
است. در همين حال روز گذشته سخنگوي 
شوراي شهر تهران گفت: استعفاي شهردار 
روز نوزدهم فروردين در جلسه رسمي مطرح 
و راي گيري خواهد شد. علي اعطا در حاشيه 

جلسه هم انديشي روز گذشته شوراي شهر 
ته��ران در جمع خبرنگاران گفت: جلس��ه 
اعضاي ش��ورا غيررس��مي بود و مصوبه اي 
نداش��ت. وي گف��ت: همانطور که پيش از 
اي��ن گفتم بحث اس��تعفاي ش��هردار روز 
نوزدهم فروردين در جلس��ه رسمي مطرح 
و راي گي��ري خواه��د ش��د. وي ادامه داد: 
نجفي در بخش��ي از جلس��ه حاضر شده و بر 
اس��تعفاي خود پافشاري کرد. ايشان دليل 
اصلي را بيماري اعلام کرد با اين حال عوامل 
ديگر و تنگناهاي موجود نيز تاثير داش��ته 
اس��ت. اعطا با بيان اينکه اگر اين بيماري 
جديد حادث نمي شد، احتمالا نجفي استعفا 
نمي داد، افزود: تاکيد مي کنم که اين بيماري 
جديدا براي ايشان اتفاق افتاده است و اصلا 
امر غريبي نيس��ت. همه اعضا به اين علت 
ناراحت هستند و فعلا فضا به گونه اي است 
که در جلسه آينده استعفاي ايشان پذيرفته 
نخواهد ش��د و براس��اس قانون تا زماني که 
اس��تعفا توسط ش��ورا پذيرفته نشود ايشان 
ش��هردار باقي خواهند مان��د. وي در رابطه 
با گزينه هاي مطرح ش��ده براي شهرداري 
تهران گفت: اخباري که در اين رابطه منتشر 
شده، مطلقا صحت ندارد و هيچ بحثي در اين 
زمينه مطرح نشده است چراکه هنوز استعفا 
را نپذيرفته ايم. س��خنگوي شوراي شهر در 
واکنش به اخباري که در فضاي مجازي در 

رابطه با سرپرس��ت آينده شهرداري تهران 
مطرح مي ش��ود، گفت: ما سعي مي کنيم با 
اطلاع رساني صريح جلوي اينگونه اخبار را 
بگيريم. وي در ادامه با اش��اره به نامه دوم 
اس��تعفاي ش��هردار تهران گفت: محتواي 
نامه دوم با نامه اول اس��تعفا تفاوت چنداني 
نداشت و از نظر محتوا تغيير چنداني نکرده 
بود. موضوع ايشان اين است که با بيماري 
جديد تحمل فش��ارها براي ايشان ممکن 
نيست اما شورا اصرار دارد که ايشان مراحل 
درمان را طي کرده و س��پس به قوت ادامه 
دهند. وي در انتها تاکيد کرد: برآيند نظرات 
ما در ش��وراي ش��هر اين اس��ت که استعفا 
پذيرفته نخواهد شد. از طرف ديگر مرتضي 
الويري، رئيس کميس��يون برنامه و بودجه 
ش��وراي شهر تهران از تاکيد اعضاي شورا 
بر ماندن نجفي خبر داد. براس��اس گزارش 
ايسنا، مرتضي الويري روز گذشته در حاشيه 
برگزاري جلس��ه غيرعلني اعضاي شوراي 
شهر تهران در مورد استعفاي نجفي گفت: 
همه اعضاي ش��وراي ش��هر متفق القول 
معتقدن��د که نجف��ي بايد بماند. وي با بيان 
اينکه تاکيد اکثريت بر ماندن نجفي است،  
گفت: در اين جلسه اصلا بحث گزينه هاي 
ديگر شهرداري و سرپرستي مطرح نشد. وي 
با بيان اينکه اعضاي شوراي شهر عملکرد 
نجفي را مثبت ارزيابي مي کنند، گفت: اين 
بيماري  را خيلي ها دارند و دليلي بر اس��تعفا 
نيست. الويري همچنين در پاسخ به سوالي 
در خصوص گزينه هاي سرپرس��تي و حتي 
مطرح ش��دن نامش به عنوان سرپرس��ت 
گفت: اين موضوعات را تکذيب مي کنم و 
در اين جلس��ه در مورد اين مسائل صحبت 
نش��د. اين عضو ش��وراي شهر با بيان اينکه 
تاکيد همه اعضا بر اين اس��ت که نجفي از 
تصميم خود منصرف شود، گفت: عملکرد 
نجفي در شهرداري تهران مثبت بوده است 
و انتخ��اب گزينه ديگر به جاي نجفي فعلا 

مطرح نيست.

گـروه اجتماعي: عضو کميس��يون برنامه 
و بودجه ش��وراي ش��هر تهران با انتقاد از 
عملکرد سازمان ها و شرکت هاي وابسته 
به شهرداري و عضويت همزمان معاونان 
شهرداري تهران در چندين هيئت مديره 
گفت: برخي مديران فقط ۲۴ س��اعته در 
حال امضا کردن هستند و فقط تبديل به 
يک ماشين امضا شده اند. مجيد فراهاني، 
عضو شوراي شهر تهران در گفتگو با ايلنا 
با بيان اينکه معضلات اساسي شهرداري 
شرکت ها و سازمان هاي وابسته است که 
مدت ها م��ورد بي توجهي قرار گرفته اند، 
گفت: متاسفانه در طول ۲۰ سال گذشته 
هرچقدر که ش��وراي ش��هر در شهرداري 
مناط��ق ورود کرده، اما پيگيري کمتري 
نسبت به سازمان ها و شرکت هاي وابسته 
به ش��هرداري داشته است. وي ادامه داد: 
عملًا ش��رکت ها و س��ازمان ها تبديل به 
حياط خلوت ش��هرداري شده و به همين 
دلي��ل توس��عه نيافتگي در ش��رکت ها و 
س��ازمان ها بسيار حادتر شده، ما تصميم 
داريم روي اين مسئله خط بطلان کشيده 

و اين فرايند را به اتمام برسانيم.
عضو کميس��يون برنامه و بودجه شوراي 
ش��هر با بيان اينکه قصد داريم در مس��ئله 
شرکت ها و سازمان ها وابسته وارد شده و 
روي آن تمرکز داشته باشيم، افزود: تمرکز 
م��ا روي هم��ه حوزه ها خواهد بود که اين 
ش��امل حوزه هاي مختلف از جمله منابع 
انساني، افزايش درآمد، جذب سرمايه گذار 
و ميزان بهره وري شرکت ها و سازمان ها 
است. وي مسئله بعدي را حضور معاونان 
ش��هرداري در هيئت مديره ش��رکت ها و 
سازمان هاي وابسته به شهرداري خواند و 
تصريح کرد: مگر يک فرد مي تواند چقدر 
مسئوليت داشته باشد و با يک دست چند 
هندوان��ه بردارد؟ ي��ک فرد هر چقدر هم 
حرفه اي باش��د با يک دست چند هندوانه 
مي توان��د بردارد و چق��در مي تواند وقت 

بگذارد؟ معنا ندارد که من به عنوان معاون 
ش��هردار و يک مدير عالي رتبه در 3 الي 

۴ هيئت مديره عضو باشم.
فراهاني ادامه داد: من که عضو ش��وراي 
ش��هر تهران هس��تم و مسئوليت اجرايي 
ندارم هر روز از ۶ صبح تا 1۰ شب درگير 
هستم، اين در حالي است که من هيچ گونه 
مس��ئوليت اجرايي ن��دارم چطور ممکن 
اس��ت که فردي وظيفه اجرايي داش��ته 
باشد و همزمان در چند سازمان به عنوان 
عض��و هيئت مدي��ره فعاليت کند. اين در 
شرايطي است که اين همه نيروي خوش 
فکر و متخصص در کشور وجود دارد که 
مي توانن��د اي��ن وظيفه را به عهده بگيرند 
و دقيقا به همين دليل اس��ت که مديران 
م��ا تبدي��ل به يک س��ري مدير کارتابلي 
مي ش��وند. اين عضو شوراي شهر با بيان 
اينکه برخي مديران هس��تند که فقط ۲۴ 
ساعته در حال امضا کردن هستند، تصريح 
کرد: شاهد بودم حتي گاهي اوقات برخي 
مديران نامه را نيز نمي خواندند، اصلًا وقت 
خواندن نامه را پيدا نمي کنند، چه برس��د 
که بخواهد نامه را پيگيري و بررسي کرده 
و به صحت و س��قم آن پي ببرند. برخي 
مديران فقط تبديل به يک ماش��ين امضا 
ش��ده اند، اين روند غيرقانوني اس��ت که 
ف��ردي جزوه ۴ هيئ��ت مديره به صورت 

همزمان باشد.
فراهاني با اشاره به تذکري که در صحن 
شورا در خصوص عضويت معاونان شهردار 
در چندين هيئت مديره داده بود، افزود: در 
صحن شورا تذکري در اين رابطه دادم که 
کاملًا مبتني بر قانون بود، چرا که بر اساس 
مصوب��ه قانون��ي هيچ ف��ردي نمي تواند 
اصالتا يا به نمايندگي از شخص حقوقي، 
همزمان در بيش از يک شرکت که تمام 
يا بخش��ي از س��رمايه آن متعلق به دولت 
يا نهادها يا موسس��ات عمومي غيردولتي 
است به سمت مديرعامل يا عضو هيئت 
مدي��ره انتخاب ش��ود. وي ادامه داد: اين 
مصوب��ه نخس��ت اصل حض��ور فرد )چه 
اصالت��ا و چه به نمايندگي( و دوم دريافت 
وجوه را توسط افراد در بيش از يک هيات 
مديره جايز نمي ش��مارد، لذا با اس��تناد به 
ن��ص صريح اين قانون شايس��ته اس��ت 
در اس��رع وق��ت زمينه هاي اجراي آن در 
شرکت ها، سازمان ها و موسسات وابسته 
به ش��هرداري تهران به عنوان يک نهاد 
عمومي غيردولتي فراهم شود.به احتمال 
قوي ش��هرداري از اين بند قانوني مطلع 
نبوده است و بر اساس شنيده ها اين روند 
در آينده نزديک اصلاح استان خواهد شد 
مطمئنم اگر در جايي خطا رخ داده اصلاح 

خواهد شد.

انتخاب سرپرست براي شهرداري تهران تکذيب شد

اصرار شورا ، مقاومت نجفي
انتقاد عضو شوراي شهر از عضويت معاونان شهرداري در چند هيئت مديره

برخي مديران ماشين امضا هستند


